



للناشئين

شارك

تستحق صيفاً رائعاً بعد هذا العام الصعب. بفضل تمرير خطة الإنقاذ الأمريكية، سيتوفر استثمار تاريخي في الفرص الصيفية للناشئين في فيرمونت. وتشمل هذه الفرص المذكورة في هذه الصفحة طرقاً للتواصل مع الأصدقاء والمجتمع، والمساعدة على تمهيد الطريق لعودة الأمور إلى طبيعتها بتدخلك، وكذا استكشاف المجالات المهنية، والبحث عن وظائف صيفية، والأهم من ذلك كله الاستمتاع.

الإثراء

تجمدت الحياة وفاتت أنشطتك المفضلة مثل ممارسة الرياضة، وأداء الفنون، والدعم الأكاديمي، واستكشاف الأماكن المفتوحة، ومجرد التجول مع أصدقائك أو فرص سانحة لمقابلة أصدقاء جدد. انقر على هذا الرابط لمعرفة البرامج الصيفية القريبة منك أو البحث عن التوظيف:

<https://www.vermontafterschool.org/summermap/>

الكسب

نعرف أنك فاتت بعض الفرص لاكتساب الاستقلالية في العام الماضي - مثل الحصول على وظيفة جديدة، أو ادخار نقود، أو إجراء عمليات شراء. وبعودتنا إلى الوضع الطبيعي وفتح ما أغلق من جديد، هناك عدد كبير من الأعمال المهمة بتوظيف مراهقين. منها المخيمات والمطاعم وأعمال تنسيق الحدائق ومتاجر التجزئة وغيرها الكثير.

• [قائمة بأعمال فيرمونت التي تبحث عن توظيف مراهقين لفصل الصيف](#)

هل تبحث عن وظيفة للعمل مع أطفال هذا الصيف؟ فكّر في العمل في مخيم صيفي أو برنامج تعليم صيفي في مجتمعك!

• املاً نموذج الاستيعاب الخاص بنا وسنعمل على البحث لك عن البرامج التي تناسبك وتسهل لتوظيف مراهقين وشباب. www.vermontafterschool.org/recruit

فرص عمل للجميع. هل تبحث عن شيء آخر؟ هذه نشرات توظيف من أرجاء الولاية كافة لجميع سكان فيرمونت من جميع الأعمار. www.vermontjoblink.com

اعرف حقوقك. يمكن الوصول إلى المزيد من المعلومات عن توظيف القاصرين [هنا](#). يتطلب قانون معايير العمل العادل (FLSA) أن يدفع أصحاب الأعمال "الربحية" أجرًا للموظفين مقابل عملهم. وفي فيرمونت، هذا يعني دفع الحد الأدنى للأجور في الولاية وهو 11.75 دولارًا في الساعة. ولتحديد ما إذا كان الشخص ينبغي أن يحصل على تعويض كمتدرب، فإن [ورقة الحقائق](#) هذه مفيدة لفهم الفوارق. إذا كان لديك أسئلة، لا تتردد في الاتصال بقسم الأجور والساعات في إدارة العمل في فيرمونت على الرقم 951-4083 (802) أو البريد الإلكتروني Labor.WageHour@vermont.gov

هل أنت ساكن في ولاية فيرمونت وتتلقى مخصصات ضمان اجتماعي (SSI أو SSDI) وتود معرفة المزيد عن الحوافز للذهاب للعمل؟ اتصل بخط مساعدة مخصصات العمل في فيرمونت للحصول على مزيد من المعلومات (800-361-1239) أو قم بزيارة صفحة [برنامج مستشار المخصصات](#).

الاستكشاف

هل بدأت التفكير في نوع مجال العمل الذي يشغل اهتمامك وكيفية اكتشاف هذه الخيارات؟ قد يكون وجود مرشد مصدرًا مفيدًا أثناء استكشافك لهذه الخيارات والتفكير في مستقبلك.

فرص استكشاف مجالات العمل

[برنامج استكشاف مجالات العمل الصيفية VocRehab](#)

[برنامج توظيف شباب فيرمونت](#)

[العمل الصيفي للتعلم والكسب والازدهار \(LEAP\) المبني على التعلم وبرمجة ورش المهارات](#)

[دليل التعلم المبني على العمل من وكالة فيرمونت للتعليم](#)

فرص البرامج البديلة

[أخوة وأخوات فيرمونت الكبار](#)

[Vermont 4-H](#)

الفرص المدعومة من الكليات

[المعهد الوطني للنقل الصيفي في كلية فيرمونت التقنية](#)

[مخيم المبرمجين للبنات في كلية فيرمونت التقنية](#)

[مخيم المبرمجين للبنين في كلية فيرمونت التقنية](#)

[مخيم الطيران في حرم كلية فيرمونت التقنية في وبليستون](#)

[فصل الصيف في كلية فيرمونت التقنية لعام 2021 لطلاب المدارس الثانوية في الحرم الجامعي وافترضًا](#)

[مخيم كرة سلة كاسلتون للنساء في جامعة كاسلتون](#)

مخيم كرة سلة كاسلتون للرجال في جامعة كاسلتون

مقدمة للكليات ومجالات الأعمال في كلية المجتمع في وينوسكي افتراضياً

نموذج استكشاف مجالات الأعمال للشباب أو الاهتمام بالتوظيف

لا ترى برنامجًا يلبي ما تبحث عنه؟ أخبرنا من فضلك بالمزيد - يمكننا المساعدة!

<https://www.cognitofrms.com/VermontAfterschool/youthcareerexplorationemploymentintereform>

موارد الصحة العقلية

مركز صحة الشباب وصحة الشباب

[Girls Health.Gov](https://www.girlshealth.gov)

التواصل

صحة المراهقين

التحالف الوطني للصحة العقلية

التعامل مع الأطفال: تمارين التهدئة

صحة الأطفال: دليل المساعدة الذاتية

PBS Kids: ألعاب الإحساس للأطفال الصغار

مراكز السيطرة على الأمراض والوقاية منها: مجتمع الميم + الموارد الصحية





For Youth

ENGAGE

After such a difficult year, you deserve a great summer. Thanks to the passage of the American Rescue Plan, there will be a historic investment in summer opportunities for youth in Vermont. These opportunities included on this page include ways for you to connect with friends and your community, help pave the way to normalcy with your input, explore careers, find summer jobs, and most of all have FUN.

ENRICH

Your lives have been put on hold and you've missed out on your favorite activities like sports, performing arts, academic support, exploring the outdoors, and simply hanging out with your friends or having opportunities to meet new friends. **Click on this URL** to check out the summer programs near you or search who's hiring:

<https://www.vermontafterschool.org/summermap/>

EARN

We know you missed out on some opportunities to be independent this past year—like get a new job, save money, or make your own purchases. As we get back to normal and things open back up, there are a ton of businesses interested in hiring teens. These include camps, restaurants, landscaping businesses, retail stores, and so many others.

- [List of VT businesses who are looking to hire teens for the summer](#)

Looking for a job working with kids this summer? Consider working at a summer camp or summer learning program in your community! F

- Fill out our intake form and we'll match you with programs looking to hire teens and young adults. www.vermontafterschool.org/recruit

Open positions for everyone. Are you looking for something else? Here are job postings from across the state for all Vermonters of any age. www.vermontjoblink.com

Know your rights. More information on the employment of minors can be found [here](#). The Fair Labor Standards Act (FLSA) requires “for profit” employers to pay employees for their work. In Vermont, this means paying the state minimum wage of \$11.75 per hour. To determine if one should get compensation as an intern, this [fact sheet](#) is helpful in understanding the distinctions. If you have questions, feel free to call the Vermont Department of Labor’s Wage and Hour Division at (802) 951-4083 or email Labor.WageHour@vermont.gov

Are you a Vermonter who receives Social Security Benefits (SSI or SSDI) and want to learn more about the incentives to go to work? Call the VR Work Benefits Helpline for more information (800-361-1239) or visit the [Benefits Counselor Program](#) page.

EXPLORE

Are you starting to think about what kind of career you’re interested in and how to explore these options? Perhaps a mentor could be a helpful resource as you explore these options and think about your future.

Career Exploration Opportunities

[VocRehab Summer Career Exploration Program](#)

[Vermont Youth Employment Program](#)

[LEAP Summer Work Based Learning and SkillShops Programming](#)

[VT Agency of Education Work-Based Learning Manual](#)

Alternative Program Opportunities

[Big Brothers Big Sisters of Vermont](#)

[Vermont 4-H](#)

College Sponsored Opportunities

[The National Summer Transportation Institute at VTC](#)

[Coder Camp for Girls at VTC](#)

[Coder Camp for Boys at VTC](#)

[AeroCamp at VTC Williston Campus](#)

[VTC Summer Session 2021 For High School Students on Campus and Virtual](#)

[Castleton Women's Basketball Camp at Castleton University](#)

[Castleton Men's Basketball Camp at Castleton University](#)

[Introduction to College and Careers at CCV Virtual](#)

Youth Career Exploration or Employment Interest Form

Don't see a program that has what you are looking for? Please tell us more—we can help!
<https://www.cognitofrms.com/VermontAfterschool/youthcareerexplorationoremploymentinterestform>

Mental Health Resources

Center for [Young Women's Health](#) and [Young Men's Health](#)
[Girls Health.Gov](#)

[Reach Out](#)

[Teens Health](#)

[National Alliance on Mental Health](#)

Coping for Kids: [Calming Exercises](#)

Kids Health: [Self-help guide](#)

PBS Kids: [Feeling games for young kids](#)

CDC: [LGBT+ health resources](#)

